
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 20. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1315
Hvad kan ministeren oplyse om antallet af hospicepladser, efterspørgslen på hospice-
pladser og kapacitetsudnyttelsen? Og hvordan vurderer ministeren på baggrund af den
demografiske udvikling, at behovet for og efterspørgslen efter hospicepladser bliver i
fremtiden, og hvilke overvejelser giver dette ministeren anledning til?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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